
 

 

Zapisnik 2. seje sveta staršev v šolskem letu 2024/25, 

ki je potekal v četrtek, 29. 5. 2025 ob 17.00 uri na enoti Dolinca 

 

DNEVNI RED: 

1. Pozdrav in pregled prisotnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje 

3. Seznanitev s finančnim poročilom in načrtom Sklada vrtca za šolsko leto 2024/2025 

4. Predlog za spremembo govorilnih ur za naslednje šolsko leto 2025/2026 

5. Predstavitev pohval/graj, ki so se zbrale 

6. Razno 

 

1. Pozdrav in pregled prisotnosti 

ENOTA ODDELEK SKUPINA PREDSTAVNIK PRISOTNOST 

 

 

 

 

 

DOLINCA 

Nika Funkl Žabice Anže Oblak Ne 

Maja Medved Medvedki Maja Glinšek Da 

Nataša kutin Miške Matic Pirš Ne 

Tanja Kontrec Pikapolonice Daniela 

Mitrevska 

Da 

Helena Napret Sovice Matjaž Kovač Da 

Saša Bavcon 

Uduč 

Zajčki Aleksandra Lah Ne 

Lucija Jovan Levčki Irena Vozel Ne 

 

 

 

SONČEK 

Sanja Funkel  Delfinčki Dejan Gojić Ne 

Ivana Mimić Ribice Petra Gregorčič Da 

Romana Povh Želvice Polonca Cvelbar Da 

Mirjam Rupar Zvezde Aleksandra 

Grošelj 

Ne 

Nataša Babič Hobotnice Suzana Majcen Da 

 

 

Daša Urana  Čebelice Monika Schwarz Da 

Neja Kolenc Gosenice Elvisa 

Ibrahimović 

Ne 



 

LUČKA 

Maja Petan 

Majcen 

Metuljčki Sara Kandolf Da 

Urška Mastnak Mravljice Matej Strgaršek Da 

 

Prisotnih je bilo 9 članov od 16ih. Ugotovljeno je bilo, da je svet staršev sklepčen. 

2. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje 

Predsednica sveta staršev Polonca Cvelbar je prebrala zapisnik prejšnje seje (Zapisnik Sveta staršev 

izredne seje sveta z dne 18. 2. 2025). Zapisnik je bil potrjen soglasno. 

 

3. Seznanitev s finančnim poročilom Sklada vrtca za šolsko leto 2024/2025 

Predsednica sveta staršev izpostavi, da je bila seznanjena, da so se iz sklada vrtca kupila nova igrala za 

enoto Sonček in sicer v vrednosti 6.000 €. 

Drugih posebnosti ni bilo izpostavljenih. 

 

4. Sprememba dinamike govorilnih ur v šolskem letu 2025/2026 

V vrtčevskem šolskem letu 2024/2025 je potekala zgolj ena govorilna ura v trajanju (skupnih) 60 minut, 

pri čemer pa naj bi starš pridobil vse informacije o svojem otroku.  

Že na prejšnjih sejah je bilo na podlagi mnenja staršev izpostavljeno, da jim je vsekakor samo ena 

govorilna ura v celem vrtčevskem letu, premalo. Starši morajo počakati na tisto eno govorilno uro in 

vmes niti ne vedo kako otrok napreduje in deluje v vrtcu. Nekateri starši namreč nimajo možnosti 

govoriti z dotično vzgojiteljico oddelka, zaradi dela svoje službe in jim edina možna predaje informacij 

o svojem otroku predstavlja prav govorilna ura. Svet staršev je zato sprejel naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 1: Svet staršev vrtca Hrastnik predlaga vodstvu vrtca Hrastnik, da se v prihodnje v 

posamezno vrtčevsko leto umesti vsaj 2 govorilni uri (jesen/pomlad). 

Sklep je bil sprejet soglasno. 

 

5. Predstavitev pohval/graj, ki so se zbrale 

S strani članov Sveta staršev vrtca Hrastnik so bile izpostavljene naslednje pohvale oz. graje: 

- Pohvale vsem vzgojiteljicam in pomočnicam enote Sonček za organizacijo vseh 

aktivnosti/izletov in ažurnega obveščanja staršev glede vsega dogajanja. 

- Pohvala enoti Lučka, ki ima zaklenjena vrata dvorišča medtem ko se otroci igrajo zunaj. Slednje 

se zdi staršem zelo pomembno in enako priporočajo tudi ostalim enotam. 

- Ponovna pohvala čistilki v enoti Sonček. 

- Staršem je bilo všeč, da so v lanskem juniju že izvedeli v kateri oddelek je razvrščen otrok. 

Enako bi si želeli tudi za prihodnja leta. 

- Pohvala za ustvarjen portfolio otroka, ki bo služil kot lep spomin. 

 



6. Razno 

Predstavniki staršev so izpostavili dvig cen vrtca oziroma v zvezi s tem vprašanje ali se bo v prihodnje 

ob odjavi otroka iz vrtca odštel tudi višji znesek na mesečni položnici, ali bo le ta ostal enak kot do 

sedaj. 

Nekateri predstavniki staršev imajo težave s pridobivanjem kontaktnih podatkov staršev otrok 

novincev v njihovem oddelku. Menimo, da je za uspešno delovanje predstavnika staršev pomembno, 

da ima le ta kontakt vseh staršev, da jih obvešča o novostih, posreduje zapisnike ipd. Vzgojiteljice teh 

podatkov ne smejo posredovati brez njihovega izrecnega dovoljenja. V sled tega predlagamo, da se v 

prihodnjem na izjavi, ki jo starši otrok dobijo v izpolnitev na začetku leta, doda vrstica z možnostjo 

strinjanja ali ne strinjanja, da se kontakt starša za namene obveščanja posreduje tudi predstavniku 

staršev. 

 

Srečanje je bilo zaključeno ob 18.40 uri. 

 

Zapisnik zapisala podpredsednica sveta staršev Sara Kandolf.  

Zapisnik pregledala in dopolnila Polonca Cvelbar. 

 


